
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 14. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 303
Vil ministeren kommentere professor Carsten Rahbeks bekymring over, at dansk lovgiv-
ning ofte baseres på rapporter og notater, som er udført med for få midler på for kort tid af 
de forkerte forskere og som slet ikke er kvalitetssikret i samme grad som anden forskning 
(”Carsten Rahbek forstår ikke, hvorfor dansk lovgivning bygger på den mindst kvalitets-
sikrede forskning”, Uniavisen, nr. 1, marts 2020, side 22-25)? Vil ministeren herudover 
vurdere, om f.eks. rapporten ”Biodiversitetseffekter af rewilding” tilhører denne kategori?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent-
zen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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